

Medicare Shared Savings Program Accountable Care Organizations

Working together to give you the best care.

联邦医疗保险共享结余项目
责任制医疗组织

共同努力，给您最好的照顾。

is part of an Accountable Care Organization (ACO). We've teamed up with other doctors, hospitals, and health care providers to make sure you get the best care. 是责任制医疗组织 (ACO) 的一分子。我们已经和其他医生、医院和医疗保健提供者协同合作，以确保您获得最好的照顾。

*We provide coordinated care for you to get well & stay well
我们为您提供协同的照顾，让您得到康复并保持健康*

- ▶ You get patient-centered care focused on YOUR needs. 专注于您的个人需求，您将获得以患者为中心的护理。
- ▶ Your health care providers can see the same test results, treatments, and prescriptions 您的家庭医生可以看到相同的化验结果、治疗方案及其处方。
- ▶ More coordination helps prevent medical errors and drug interactions. 更多的协同将有助于预防医疗失误和其药物的相互作用影响。
- ▶ You may save time, money, and frustration by avoiding repeated tests and appointments. 透过避免重复的测试和预约，以便节省您的时间、金钱和烦恼。
- ▶ Better communication can help protect against Medicare fraud and waste. 更好的沟通有助于防止医疗保险欺诈和资源浪费。

Get the most from your care with our communication and support

有我们的沟通和配合，您会从中得到最好的照顾

- ▶ When you choose a health care provider that participates in an ACO, they'll help you get the right care at the right time. You can visit [Medicare.gov](https://www.Medicare.gov) and log into (or create) your secure Medicare account to choose a primary care doctor. 当您从责任制医疗组织中选择您的家庭医生时，他们将帮助您在适当的时间获得合适的护理。您可以访问 [Medicare.gov](https://www.Medicare.gov) 并登录（或创建）您的联邦医疗保险个人帐户并选择家庭医生。
- ▶ Medicare protects the privacy of your health information. If you don't want Medicare to share information with your health care providers for care coordination, call 1-800-MEDICARE/ (1-800-633-4227). Medicare may still share general information to measure provider quality. For more information on how Medicare may use and give out your information, visit [Medicare.gov](https://www.Medicare.gov) and search for "privacy."

联邦医疗保险会保护您的健康信息隐私。如果您不希望 联邦医疗保险与您的家庭医生共享信息来

进行协同护理，请致电 1-800-MEDICARE(1-800-633-4227)。联邦医疗保险仍可能共享基础信息以判断医生团队的服务质量。想要了解更多信息关于 联邦医疗保险如何使用和共享您的信息，请访问 Medicare.gov 并搜索“隐私”。

Want more information?

想要更多信息吗？

Ask our front desk, or call us at 215-627-8000. You can also visit [Medicare.gov](https://www.Medicare.gov) or call 1-800-MEDICARE (1-800-633-4227). TTY users can call 1-877-486-2048.

请咨询我们的前台部门，或致电 215-627-8000。您还可以访问 Medicare.gov 或致电 1-800-MEDICARE (1-800-633-4227)。TTY 用户可以拨打 1-877-486-2048。

To report a Medicare-related concern or complaint, call 1-800-MEDICARE (1-800-633-4227). 要报告与联邦医疗保险相关的问题或投诉，请致电 1-800-MEDICARE (1-800-633-4227)。

To learn more about Accountable Care Organizations, scan the QR code here:

想了解有关责任制医疗组织 (ACO) 的更多信息，请扫描此处的二维码：

